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Afdelingsbestyrelsen Ryparken II.      
 

Referat fra bestyrelsesmøde 
onsdag den 11. oktober 2023 

 

Tilstede: Anders (ADV), Anita (AH), Pia (PL), Hanne (HH), Susanne (STN), Minna (ML) 
og Michael (MO) (referent). Efter aftale mellem driftschef og MO deltager Ejen-
domskontoret ikke i møderne før, der er afholdt møde mellem bestyrelsen, drifts-
chefen og afdelingschefen. 
 
1) Godkendelse af dagsorden 
Punk 3 ”Opfølgning på dagens møde med afdelingschef og driftschef” blev ændret til 
”Forberedelse af møde med afdelingschef og driftschef”, da det oprindeligt plan-
lagte møde blev udsat. 
PL ønskede punktet ”Piletræ ved nr. 35” tilføjet (indsættes som nyt punkt 5). 
Herefter blev dagsordenen godkendt. 
 
2) Opfølgning på referat fra sidste møde 
Ingen bemærkninger. 
 
3) Forberedelse af møde med afdelingschef og driftschef 
AH har talt med afdelingschefen. Punkterne i den foreslåede dagsorden til mødet 
skal uddybes. Eventuelle opklarende spørgsmål skal afklares med afdelingschefen.  
Uddybningerne skal fremstå konkrete og enkle.  
AH udarbejder udkast.  
 
4) Opfølgning på afdelingsmøde 26. september 
Vi afventer driftens udspil i forhold til de vedtagne forslag på mødet. 
 
5) Piletræ ved nr. 35 
PL har talt med landskabsarkitekten Hedevig Østergaard (HØ) om eventuelt nyt pile-
træ ved nr. 35. HØ mener, at der bør gøres endnu et forsøg med et nyt træ. En enig 
bestyrelse besluttede at sige nej hertil. 
Under dette punkt behandlede vi også følgende andre emner i forhold til udearea-
lerne: 
Kugleahornen ved nr. 59 skal beskæres, så de døde partier fjernes. 
Erstatning af træ, der er gået ud, ved Materielgården. 
Fjernelse / beskæring af døde grene i lindetræerne langs gartnerivej. 
Fjernelse af visne grene i buskadser ved Gartnerivej (passage mellem nr. 49 og nr. 
51. 
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Beskæring af rosenbedet ved legepladsen ud for nr. 37 og nr. 39. 
Fjernelse af stubben fra figentræet i haven nr. 37, st. th. 
PL kontakter HØ om ovenstående, herunder forespørger PL om, hvem der fjerne pi-
letræet ved nr. 35 samt hvad det vil koste at få stubben i nr. 37, st. th. fjerne. 
 
6) Prioritering af opgaver i forhold til Ejendomskontoret 
Vi prioriterede ingen opgaver, da vi afventer møde med fsb om blandt andet udestå-
ende opgaver (det udsatte møde jfr. ovenfor under punkt 3). 
 
7) Meddelelser, diverse post og andre møder 

a) Meddelelser og diverse post.  
b) Meddelelser fra udvalg m.v. IT-udvalget, Legepladsudvalget, Områdeudvalget, 

”Udenrigsudvalget” etc. 
c) Kommende møder / kurser 

 
8) Eventuelt 
Plejeplan og træplan tages op som punkt på dagsordenen til næste møde. 


